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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

készült a bizottság 2014. február 18-án 

15.00 órakor kezdődő nyilvános üléséről 

 

 

Helye:  XV. kerületi Polgármesteri Hivatal (1153 Bp., Bocskai u. 1-3.) Díszterem 

 

 

5 fő bizottsági tag  

(Bencsics Lászlóné, Gyurkovics Miklós, Tóth Imre, Németh Angéla, Pénzes Imréné) 
 

Jelen vannak (5 fő):  

(Bencsics Lászlóné, Gyurkovics Miklós, Tóth Imre, Németh Angéla, Pénzes Imréné) 

 

Meghívottak:  

László Tamás polgármester, Vizér Klára alpolgármester, Dr. Novák Ágnes alpolgármester, 

Bitvai Nándor alpolgármester, Juhászné dr. Baráth Márta jegyző, Vargáné dr. Kalán Ilona 

aljegyző, a Jegyzői Kabinet vezetője, Reiszné Naszádi Magdolna Intézményfelügyeleti és 

Humán Főosztály vezetője, Herczeg István a Köznevelési, Közművelődési és Sport Osztály 

vezetője, dr. Trinn Miklós a Jogi és Szervezési Osztály vezetője, Dr. Sárosi Magdolna a 

Polgármesteri Kabinet vezetője, Aradi Gizella a Közgazdasági Főosztály vezetője, Böröczfy 

Ferenc a Gazdálkodási Osztály vezetője, Sipos Gábor főépítész. 

Jelen vannak:  

László Tamás polgármester, Vizér Klára alpolgármester, Dr. Novák Ágnes alpolgármester, 

Bitvai Nándor alpolgármester, Juhászné dr. Baráth Márta jegyző, Vargáné dr. Kalán Ilona 

aljegyző, a Jegyzői Kabinet vezetője, Reiszné Naszádi Magdolna Intézményfelügyeleti és 

Humán Főosztály vezetője, Herczeg István a Köznevelési, Közművelődési és Sport Osztály 

vezetője, dr. Trinn Miklós a Jogi és Szervezési Osztály vezetője, Dr. Sárosi Magdolna a 

Polgármesteri Kabinet vezetője, Aradi Gizella a Közgazdasági Főosztály vezetője, Böröczfy 

Ferenc a Gazdálkodási Osztály vezetője, Sipos Gábor főépítész. 

 

További meghívottak:  

Tyukász Tamás Tankerületi Igazgató, Dr. Sólyom Olimpia a XV. kerületi Önkormányzat 

Egészségügyi Intézményének főigazgató főorvosa, Dr. Kovács Imre a Gazdasági Működtetési 

Központ főigazgatója, Soha Péter a Gazdasági Működtetési Központ gazdasági igazgatója, 

Bene Atilla Gazdasági Működtetési Központ műszaki igazgatója, Bárkai Katalin a Gazdasági 

Működtetési Központ szervezési igazgatója, Tóth Lajos a Csokonai Művelődési Központ 

igazgatója, Ábri László az Ifjúsági és Sportközpont igazgatója, Dr. Sólyom Olimpia 

főigazgató főorvos, Dr. Buzna Andrea orvos igazgató 
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Jelen vannak:  

Bene Atilla Gazdasági Működtetési Központ műszaki igazgatója, Ábri László az Ifjúsági és 

Sportközpont igazgatója.  

 

Többcélú Intézmények: 

Rozsáli Oszkár a Kontyfa Középiskola és Általános Iskola igazgatója, Bäckné Kremm Andrea 

a László Gyula Gimnázium és Általános Iskola igazgatója, Zádoryné Leiner Erika a 

Száraznád Nevelési-Oktatási Központ igazgatója. 

Általános Iskolák: 

Varga László a Czabán Általános Iskola igazgatója, Csörgő Mária a Hartyán Általános Iskola 

igazgatója, Kovács Tibor a Károly Róbert Általános Iskola igazgatója, Selényiné Stier Márta 

a Kolozsvár Általános Iskola igazgatója, Rónáné Helle Mária a Neptun Általános Iskola 

igazgatója, Frák Erika a Pestújhelyi Általános Iskola igazgatója, Bikfalvi Borbála a 

Rákospalotai Kossuth Lajos Általános Iskola igazgatója, Gressó Tiborné a Szent Korona 

Általános Iskola vezetője. 

Óvodák: 

Kissné Zachar Piroska az Ákombákom Óvoda vezetője, Balogh Ildikó a Hartyán-Árendás 

Összevont Óvoda vezetője, Veress Szilvia a Micimackó Óvoda vezetője, Hajas Lászlóné a 

Molnár Viktor Óvoda vezetője, Turóczyné Ungvári Edit a Mosolykert Óvoda vezetője, 

Hovanyecz Katalin a Mozdonyvezető Óvoda vezetője, Nagyné Pácza Erika a Napsugár 

Összevont Óvoda vezetője, Neboda Katalin a Palotai Vadvirág Óvoda vezetője, Csörgőné 

Bánhalmi Éva a Pestújhelyi Óvoda vezetője, Végváriné Kékhegyi Erika a Rákospalotai 

Hetedhét Óvoda vezetője, Balla Béláné a Rákospalotai Kertvárosi Óvoda vezetője. 

Jelen vannak:   

Hajas Lászlóné a Molnár Viktor Óvoda vezetője, Neboda Katalin a Palotai Vadvirág Óvoda 

vezetője, Balla Béláné a Rákospalotai Kertvárosi Óvoda vezetője, Nagyné Pácza Erika a 

Napsugár Összevont Óvoda vezetője 

 

Alapítványok: Bácskai Endre az 56-os Szövetség XV. ker. Szervezete, Alapítvány a 

Holnapért, Alapítvány a MÁV telepi iskoláért, Alapítvány az Ifjúság Tánc- és Zeneművészeti 

Nevelésért, Alapítvány a XV. Molnár Viktor u. 94-96. alatti óvoda támogatásáért, 

Aranyszamár Művészeti és Kulturális Egyesület, Artkontúr Művészeti és Kulturális 

Egyesület, ATHOSZ Művészeti-Közéleti és Irodalmi Társaság, A Holnap Egészséges 

Gyermekeiért Alapítvány, Az Egészségesebb, Esztétikusabb Környezetért Alapítvány, 

ÁBÉCÉ Egyesület a Gyermekért, Biondo Bike Club, Budapest XV. Kerületi Gazdakör, 

Budapest XV. Kerületi Idősek és Nyugdíjasok Egyesülete, Civil Mozgalom XV. kerületi 

Szervezete, CIVITALIS Egyesület, ClubNetCet Internetes Ismeretterjesztő Egyesület, 

CORTEX Alapítvány az Agysérültek Rehabilitációjáért, Csutkababa Alapítvány, 

Egészségőrző Egyesület, Együtt a Gyermekekért, Az Egészségért Alapítvány, Együtt 

Újpalotáért Kulturális és Szociális Érdekképviseleti Egyesület, Első Magyar Gó Egyesület 

Pestújhely, Energia Információs Központ Egyesület, Ép Lélek, Egészséges Test Alapítvány, 

Értelmes Életért Alapítvány, Észak-Pesti Környezetvédelmi Kulturális és Szabadidősport 

Egyesület, Északi Fény Természetjáró Egyesület, Európai Hátrányos Helyzetűek Közhasznú 

Egyesülete, Fitness Duo Iskola Oktatási és Sport Alapítvány, Forrás – Bogács Alapítvány, 

Garabonciás Egyesület, Gondoskodás Gyermekeinkért Alapítvány, Hálózat a Kultúráért, 

Művészetért Egyesület, Hartyán Alapítvány Az Iskoláért, Hartyán Diáksport Egyesület, 

Hátrányos Helyzetűek Alternatív Műhelye (HÁTHA), Hét Galamb Alapítvány, Hétszínvilág 

Transz-Perszonális Egyesület, Hétszín-Virág Alapítvány a XV. kerületi Bölcsődékért, Holnap 

már Késő Környezetvédelmi Alapítvány, Hosszútávú Egészségmegőrző Program Közhasznú 

Egyesület, Ifjúsági Caritas Egyesület, Inthos Nemzetközi Kórház Hálózat Alapítvány, Jézus 
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Szíve Alapítvány, Jövőt Álmodunk Egyesület, Kavicsosi Deák Alapítvány, Kegyelem 

Alapítvány, Kinizsi TTK, Kontyfa Sportiskola, Korona Művelődési Kulturális és Oktatási 

Alapítvány, Korszerű Tudással Építsd a Jövődet Alapítvány, Közbizalom Közhasznú 

Egyesület, Közbiztonsági Polgárőr Közhasznú Egyesület, Középpont Mentális Egészségvédő 

Egyesület, „KUCI” Kisállatmenhely Alapítvány, Kultúrműhely Alapítvány, Kurimszy Sándor 

Emlékalapítvány, LABE XV. kerületi Szervezete, Legea-Bulldózerek Unihockey Club 

Budapest, Lehetőség a Rászorulóknak Alapítvány, MDOSZ H-1 Rákospalotai Madárbaráti 

Egyesület, Magyar Kerékpárosklub, Magyar Politikai Foglyok Szövetsége, Magyar Szinergia 

Ház Közhasznú Egyesület, Magyar Vöröskereszt XV. Kerületi Szervezete, Magyarok 

Szövetsége Egyesület, Magyarországi Szocialista Romák Szervezete (MSzRSz), MÁV Telep 

Baráti Köre KHE, MEASZ – Összefogás a Demokráciáért, Meixner Alapítvány, Micimackó 

és Természet Alapítvány, Mini Manó Alapítvány, Mozgássérültek BP-i Szervezetének 

Rákospalotai Tagszerve, Munkarend Alapítvány, Nagycsaládosok Újpalotai Egyesülete, 

Nagyot Ugró Tinik Rohanó Ifjú Fiúk Edző Raja, Nádastóparki Óvodai Alapítvány,  Neptun 

Diáksport Egyesület, NIHON Újpalotai Sportegyesület, Nyírpalota Társaság, Nyitott 

Gondolkodók Egyesülete, Nyugodt Holnap Alapítvány, Nyújtsd a Kezed Alapítvány, 

Országos Gyermekvédő Liga, Orvosi Kamara XV. Kerületi Szervezete, Otthon Segítünk 

Alapítvány, Őszirózsa Alapítvány, Palotai Kincsőr Alapítvány, Palota Röplabda Sport Klub, 

Palotai Csokonai Asztali Labdarúgó Egyesület, Palotai Önvédelmi Védegylet, Palotai 

Polgárőrség, Palotai Sporthorgász Egyesület, Paulay Alapítvány, Páskomliget 

Szenvedélymentes Klub, Periféria Alapítvány, Perspektíva Nova Egyesület, Perspektíva 

Kulturális és Segítő Egyesület, Pestújhelyi Iskoláért Egyesület, Pestújhelyi Kertbarát 

Egyesület, Pestújhelyi Pátria Közhasznú Egyesület, Pestújhelyi Sport Club, Polgári 

Érdekképviseleti Egyesület, POFOSZ- Magyar Politikai Fogyok Szövetsége, Pro Minor 

Egyesület a Gyermekekért, Pro Scola Gregorius Dózsa Alapítvány, Rákospalota a Mi 

Otthonunk Egyesület, Rákospalota-Pestújhely-Újpalota Kiemelten Közhasznú 

Környezetvédelmi Közalapítvány, Rákospalota – Pestújhely – Újpalota Közrend és 

Vagyonvédelmi Kiemelten Közhasznú Közalapítvány, Rákospalota Kolozsvár DSE, 

Rákospalotai Szilas Néptáncegyüttes Egyesület, Rászorulókat Támogatók Egyesülete, ROM-

SOM Cigány Kulturális és Hagyományőrző Szervezet, Sclerosis Multiplex Budapesti 

Egyesület, Segítsd az Iskoládat! Közhasznú Egyesület, Sportiskola Sportegyesület, Szabó 

MIklós Lelki Pásztor Szellemi Hagyatékát Őrző Alapítvány, Szertelen-Kék Alapítvány, 

Szilvássy Andor Barlangkutató Egyesület, Szociális és Rehabilitációs Alapítvány, Szolidáris 

Kisnyugdíjasok Egyesülete, Szövőgyár utcai Óvoda Gyermekeiért Közhasznú Alapítvány, 

SZÖVTÁRS Egyesület, Szülők, Tanítványok a Kolozsvár úti Iskoláért Alapítvány, Támogasd 

a Rászorulókat Alapítvány, Tavasz Kórus Alapítvány, Toronyhír Újpalotai Média Alapítvány, 

Tündérképző Egyesület, UJPA STOMA Klub Egyesület, Újpalotaiak Baráti Köre Művelődési 

és Érdekvédelmi Egyesület, Újpesti Torna Egylet, Unilever Tömegsport Egyesület, Viperák 

Amerikai Futball Egyesület, VIVA VOCE Alapítvány, Viwal Tanoda Kézműveseket Képző 

Közhasznú Egyesület, XV. kerületi Cukorbetegek Klubja, XV. kerületi Köztisztviselők 

Sportegyesülete, Zene-Tánc-Mozgás Kulturális Egyesület, Zuglói Ilco Egyesület, BKIK XV. 

kerületi Szervezete. 

Jelen vannak: - 
 

A bizottság  ülésén részt vett Paulusz Katalin  jegyzőkönyvvezető.  

 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Köszönti a jelenlévőket, 

megállapítja, hogy a bizottság 5 fő jelenlétével határozatképes, az ülést megnyitja. Ismerteti a 

meghívó szerinti napirendi javaslatot az alábbiak szerint:  
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1. Előterjesztés a Hősök útja 1. szám alatti rendelő épület átalakításának és felújításának 

előzetes ütemezéséről (Ikt.sz. 1/54-45/2014. sz. anyag)  

2. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat által alapított 

elismerések adományozásáról szóló 24/2012. (VI.6.) önkormányzati rendelet 

módosításáról (Ikt.sz. 1/54-48/2014. sz. anyag)      „R” 

3. Előterjesztés az önkormányzat tulajdonában álló gazdasági társaságok 2014. évi üzleti 

tervének elfogadásáról (Ikt.sz. 1/54-52/2014. sz. anyag)     

4. Előterjesztés a XV. Média Nonprofit Kft. szakmai programjáról (Ikt.sz. 1/54-49/2014. 

sz. anyag)       

5. Előterjesztés az Egészségügyi Intézmény és a BENU Nyírpalota Gyógyszertár Kft. 

között létrejövő bérleti szerződés jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-33/2014. sz. anyag)  

6. Előterjesztés a kerületi közművelődési feladatokra kötött támogatásokról (Ikt.sz. 1/54-

43/2014. sz. anyag)       

7. Előterjesztés az Ifjúsági Közösségi Tér működésének feltételeiről (Ikt.sz. 1/54-

51/2014. sz. anyag)       

8. Előterjesztés a 2014/2015-ös óvodai nevelési év előkészítéséről (Ikt.sz. 1/54-44/2014. 

sz. anyag)   

9. Előterjesztés a Hartyán-Árendás Összevont Óvoda és az AST Szabadidő 

Sportegyesület között létrejövő bérleti szerződés jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-34/2014. 

sz. anyag)        

10. Előterjesztés a Magyar Labdarúgó Szövetséggel műfüves futballpálya tárgyában 

megkötött együttműködési megállapodások módosításáról (Ikt.sz. 1/54-36/2014. sz. 

anyag) 

11. Előterjesztés a 2014. március 15-i önkormányzati rendezvények programjáról (Ikt.sz. 

1/207-16/2014. sz. anyag) 

12. Előterjesztés a maximális óvodai csoportlétszámok 2013/2014-es nevelési évben 

történő túllépéséről (Ikt.sz. 1/207-17/2014. sz. anyag) 

Egyebek 

Megállapítja, hogy a napirendi javaslattal kapcsolatban kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. 

Kéri a bizottság szavazatát. 

 

KKESB 20/2014. (II.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja 

az előterjesztett napirendi javaslatot. 

(Szavazati arány: 5  igen szavazat, egyhangú)  

 

E l f o g a d o tt   n a p i r e n d: 
 

 

1. Előterjesztés a Hősök útja 1. szám alatti rendelő épület átalakításának és 

felújításának előzetes ütemezéséről (Ikt.sz. 1/54-45/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

   Sipos Gábor főépítész 

 

2. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat által alapított 

elismerések adományozásáról szóló 24/2012. (VI.6.) önkormányzati rendelet 

módosításáról (Ikt.sz. 1/54-48/2014. sz. anyag)      „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester                                                  

    Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 
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3. Előterjesztés az önkormányzat tulajdonában álló gazdasági társaságok 2014. évi 

üzleti tervének elfogadásáról (Ikt.sz. 1/54-52/2014. sz. anyag) (Az 1.,3.,4.és 6. sz. 

melléklet később kerül kiosztásra!)    

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

4. Előterjesztés a XV. Média Nonprofit Kft. szakmai programjáról (Ikt.sz. 1/54-

49/2014. sz. anyag)       

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

5. Előterjesztés az Egészségügyi Intézmény és a BENU Nyírpalota Gyógyszertár 

Kft. között létrejövő bérleti szerződés jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-33/2014. sz. 

anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

6. Előterjesztés a kerületi közművelődési feladatokra kötött támogatásokról (Ikt.sz. 

1/54-43/2014. sz. anyag)       

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Herczeg István osztályvezető 

 

7. Előterjesztés az Ifjúsági Közösségi Tér működésének feltételeiről (Ikt.sz. 1/54-

51/2014. sz. anyag)       

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Herczeg István osztályvezető 

  

8. Előterjesztés a 2014/2015-ös óvodai nevelési év előkészítéséről (Ikt.sz. 1/54-

44/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Herczeg István osztályvezető 

 

9. Előterjesztés a Hartyán-Árendás Összevont Óvoda és az AST Szabadidő 

Sportegyesület között létrejövő bérleti szerződés jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-

34/2014. sz. anyag)        

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Herczeg István osztályvezető 

 

10. Előterjesztés a Magyar Labdarúgó Szövetséggel műfüves futballpálya tárgyában 

megkötött együttműködési megállapodások módosításáról (Ikt.sz. 1/54-36/2014. 

sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Herczeg István osztályvezető 

 

11. Előterjesztés a 2014. március 15-i önkormányzati rendezvények programjáról 

(Ikt.sz. 1/207-16/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő : László Tamás polgármester 

Tajti Réka rendezvényszervező 
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12. Előterjesztés a maximális óvodai csoportlétszámok 2013/2014-es nevelési évben 

történő túllépéséről (Ikt.sz. 1/207-17/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő : László Tamás polgármester 

Herczeg István osztályvezető 

 

Egyebek 
 

* * * 

 

 

 

1. Előterjesztés a Hősök útja 1. szám alatti rendelő épület átalakításának és 

felújításának előzetes ütemezéséről (Ikt.sz. 1/54-45/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

   Sipos Gábor főépítész 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót a főépítész úrnak, 

felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Sipos Gábor főépítész: A képviselő-testület 2013. decemberében 

tárgyalta a Hősök út 1. sz. rendelő koncepciótervét. A döntés szerint el kellett készíteniük a 

felújítás ütemtervét, amit a képviselő-testület elé kell terjeszteni. A Hősök úti épület kulcs 

eleme az ÉPK  13 épületének az elkészülte, mert oda költöznének be a Bezsilla úti rendelőből 

és a Hősök út 3. sz. alól a bizonyos rendelőegységek, és akkor a kiürült épületben meg lehet 

kezdeni a munkát. Ezt tartalmazza az ütemezés.   

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy a napirendi 

ponttal kapcsolatban kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztést.  

 

KKESB 21/2014. (II.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a Hősök útja 

1. szám alatti rendelő épület átalakításának és felújításának előzetes ütemezéséről” szóló 

előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. február 26., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  

 

 

2. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat által alapított 

elismerések adományozásáról szóló 24/2012. (VI.6.) önkormányzati rendelet 

módosításáról (Ikt.sz. 1/54-48/2014. sz. anyag)      „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester                                                  

    Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót a kabinetvezető 

asszonynak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: A múlt évben alapította a 

képviselő-testület az 56-os díjat. Az első díj kiadása után merült fel problémaként, hogy 



 7 

célszerű lenne pénzdíjjal kiegészíteni magát a plakettet illetve a kis szobormásolatot. Ez a 

rendeletmódosítás azt célozza, hogy mire a következő díjátadásra sor kerül, a problémás 

viszonyt a rendelet szabályozni tudja. A javaslat arra vonatkozik, hogy fejenként bruttó 200 

ezer forint összeget is kapjon a díjazott. Az 56-os díjat egy élő személy kaphatja, és 1 db 

posztumusz díjat lehet kiadni. Tehát összességében ez évi 200 vagy 400 e forintot jelent. Az 

önkormányzat költségvetési rendeletében a rendezvények között az összeg be van tervezve, a 

rendelet módosításáról kell most csak döntést hoznia a képviselő-testületnek azért hogy a 

betervezett összeg és a rendelet szövege összhangba kerüljön egymással.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök:  Megállapítja, hogy a napirendi 

ponttal kapcsolatban kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztést.  

 

KKESB 22/2014. (II.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a Budapest 

Főváros XV. kerületi Önkormányzat által alapított elismerések adományozásáról szóló 

24/2012. (VI.6.) önkormányzati rendelet módosításáról” szóló előterjesztést, melyet 

megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. február 26., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 3 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  

 

 

3. Előterjesztés az önkormányzat tulajdonában álló gazdasági társaságok 2014. évi 

üzleti tervének elfogadásáról (Ikt.sz. 1/54-52/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót a kabinetvezető 

asszonynak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: Az elmúlt évben a képviselő-

testület úgy döntött, hogy februárban kíván tárgyalni a gazdasági társaságok üzleti terveiről. 

Ez az előterjesztés ennek végrehajtására készült. Két ütemben kapták meg a képviselők az 

előterjesztés lényegét képező mellékleteit. Ennek az oka az, hogy a költségvetés készítésének 

folyamatában még folytatták a tárgyalásokat az üzleti tervek illetve az önkormányzat 

költségvetési rendeletének az összehangolása érdekében. Bízik abban, hogy ennek ellenére 

sikerült áttanulmányozni a mellékleteket. Kéri a bizottságot, támogassa az előterjesztés 

megtárgyalását.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy a napirendi 

ponttal kapcsolatban kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság csak 

megtárgyalásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztést.  

 

KKESB 23/2014. (II.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „az 

önkormányzat tulajdonában álló gazdasági társaságok 2014. évi üzleti tervének elfogadásáról” 

szóló előterjesztést, melyet megtárgyalásra javasol a képviselő-testület részére. 
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Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. február 26., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  

 

 

4. Előterjesztés a XV. Média Nonprofit Kft. szakmai programjáról (Ikt.sz. 1/54-

49/2014. sz. anyag)       

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót a kabinetvezető 

asszonynak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: A képviselő-testület határozatban 

döntött arról, hogy a Média Társaságnak ezt a szakmai anyagot el kell készítenie. Tavaly 

júniusban, amikor az új ügyvezető személyéről döntött a képviselő-testület, akkor felkérte az 

ügyvezetőt a szakmai program megalkotására, melynek lényege, hogy a képviselő-testületben 

helyet foglaló különböző pártállású képviselők mindannyian megfelelő módon hozzájussanak 

a médiában való megjelenés lehetőségéhez. Az előterjesztés mellékletét az ügyvezető 

igazgató úr készítette el. Természetesen a képviselő-testületi ülésen jelen lesz, így a felmerülő 

kérdésekre választ fog adni, és számot ad arról, milyen módon tett eleget a törvényben foglalt 

kötelezettségének. Erről szól lényegében az előterjesztés.   

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy a napirendi 

ponttal kapcsolatban kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztést.  

 

KKESB 24/2014. (II.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a XV. Média 

Nonprofit Kft. szakmai programjáról” szóló előterjesztést, melyet megtárgyalásra és 

elfogadásra javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. február 26., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 3 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás)  

 

 

5. Előterjesztés az Egészségügyi Intézmény és a BENU Nyírpalota Gyógyszertár 

Kft. között létrejövő bérleti szerződés jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-33/2014. sz. 

anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót a főosztályvezető 

asszonynak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: Ez az előterjesztés a 

Hősök u. 1. sz. alatt található gyógyszertárral kapcsolatos, akinek egyrészt megváltozott a 

neve, mert a BENU Gyógyszertárlánchoz csatlakozott, ezért szükséges a szerződés 

módosítása, másrészt azért mert lejárt a szerződésük. Amit a gyógyszertár fizet, meghaladja a 
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vagyonrendeletben meghatározott 1 millió forintot, ezért a döntés a képviselő-testület 

hatásköre.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy a napirendi 

ponttal kapcsolatban kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztést.  

 

KKESB 25/2014. (II.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „az 

Egészségügyi Intézmény és a BENU Nyírpalota Gyógyszertár Kft. között létrejövő bérleti 

szerződés jóváhagyásáról” szóló előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra 

javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. február 26., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  

 

 

6. Előterjesztés a kerületi közművelődési feladatokra kötött támogatásokról (Ikt.sz. 

1/54-43/2014. sz. anyag)       

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

   Herczeg István osztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 

úrnak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Herczeg István osztályvezető: Négy szervezetet támogat az 

önkormányzat az éves működés tekintetében, ebből kettő beszámolója teljes körűen 

ellenőrzésre került, illetve elkészült hozzá az ez évi támogatási szerződés. A Fővárosi Szabó 

Ervin könyvtár kapcsán a támogatás összegét az előterjesztő javaslatára a duplájára emelték.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a napirenddel kapcsolatos 

kérdéseket.  

 

   Németh Angéla képviselő: A Szabó Ervin Könyvtár támogatása tavaly 

is a képviselő-testület elé került, vagy csak benne volt a költségvetésben?  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót a válaszadásra az 

osztályvezető úrnak.  

 

   Herczeg István osztályvezető: Emlékei szerint csak a költségvetésben 

volt benne.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy további 

kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztést.  
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KKESB 26/2014. (II.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a kerületi 

közművelődési feladatokra kötött támogatásokról” szóló előterjesztést, melyet 

megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. február 26., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
 

 

7. Előterjesztés az Ifjúsági Közösségi Tér működésének feltételeiről (Ikt.sz. 1/54-

51/2014. sz. anyag)       

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

   Herczeg István osztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 

úrnak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Herczeg István osztályvezető: A képviselő-testület döntésének 

megfelelően elkészült a koncepcióterv az Ifjúsági Közösségi Tér vonatkozásában. A személyi, 

dologi erőforrások megjelölésre kerültek a szükséges forrásokkal, illetve elkészült az épület és 

környezetének négy évre vonatkozó építészeti koncepcióterve. Ezt tartalmazza az 

előterjesztés.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a napirenddel kapcsolatos 

kérdéseket.  

 

   Tóth Imre képviselő: Az egyik határozat arról szól, hogy a képviselő-

testület felkéri a polgármestert a bérleti szerződések felülvizsgálatára. A táblázatban az 

szerepel az Ifjúsági Közösségi Ház tekintetében, hogy bérletre lehetőség nem lesz. Nem lehet 

rendezvényekre igénybe venni mondjuk a kis termet? Akkor a szerződésekben mit vizsgál 

felül a polgármester?  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót a válaszadásra az 

osztályvezető úrnak.  

 

   Herczeg István osztályvezető: Mindkettő előfordulhat. A szerződést a 

pontos instrukciók szerint kell felülvizsgálniuk. Tudomása szerint, a polgármester úr szándéka 

az, hogy ez valóban csak az ifjúságé legyen. A kérdésre egyenlőre nem tud pontos választ 

adni. Ha igaz amit a képviselő úr mond, hogy nem lehet bérelni, akkor lehet hogy egy 

megállapodás születik a döntéshozók és a pártok között, mely szerint mégis meg tudnak 

állapodni. A felülvizsgálatot aszerint fogják lebonyolítani, hogy figyelembe veszik, miben 

állapodtak meg.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a hozzászólásokat.  

 

   Németh Angéla képviselő: Nemcsak a pártoknak lenne szüksége 

bérletre, hanem előfordulhat, hogy közgyűlést szeretnének oda összehívni, vagy a nyugdíjas 

egyesület szeretne ott programot tartani. Nem lehetne a bérletet továbbra is biztosítani a 

kérelmezők számára, ha egyszer bevétele származik az önkormányzatnak belőle?  



 11 

 

   Ári László Ifjúsági és Sportközpont vezetője: Örül annak, hogy végre 

egy ilyen fajta ifjúsági teret is sikerül létrehozni, ahogy a gyerekek hasznosan jól tudják 

idejüket eltölteni. Bízik abban, hogy Rákospalotán is lesz ilyen lehetőség, mert a 16-18 éves 

korosztályt ezen a kerületrészen is nagyon érinti ez a probléma. Fontos, hogy a ház bevétele 

meglegyen, hiszen abból gondolkodhatnak esetleges későbbi fejlesztésekről felújításokról.  

 

   Bene Attila GMK műszaki igazgatója: Valószínűleg az okozza a 

félreértést, hogy volt egy egyeztetés a technikai létszámok miatt. Két portai dolgozó recepciós 

van, akik esetében kiszámolták, hogy átlagosan hány munkaóra teljesítésére van módjuk. A 

két recepciós heti hatnapos munkaidőben túlórákkal tudja csak a munkaóra igényt ellátni. Ha 

rendszeres bérlet lesz, akkor ez a feladat két emberrel nem látható el. Erre vonatkozik a 

képviselő úr által ismertetett passzus. 

 

   Tóth Imre képviselő: Tehát a létesítményt elsősorban a fiatalok 

számára hozzák létre. A délelőtti órákban a fiatalok általában az iskolában vannak, így 

délelőtt ott nincs mozgás. A Csomópontosokkal mindig egyeztetve nagyon jól lehetett eddig 

is együttműködni, reméli, hogy a jövőben is lesz erre lehetőség. Ha párthelyiségek 

tekintetében nézi a helyzetet, megállapítható, amit a polgármester korábban ígért, az nem lett 

eddig sem betartva. A bevétel szempontjából megállapítható, hogy pl. a gázszámla magas 

lesz, és az energiaköltség még ugrani is fog ehhez képest. Ezeket a költségeket a bérleti 

díjakkal lehetne kompenzálni. A szervezés csak logisztika kérdése.  

 

    Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy 

további kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság csak megtárgyalásra 

javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztést.  

 

KKESB 27/2014. (II.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „az Ifjúsági 

Közösségi Tér működésének feltételeiről” szóló előterjesztést, melyet megtárgyalásra 

javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. február 26., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  

 

 

8. Előterjesztés a 2014/2015-ös óvodai nevelési év előkészítéséről (Ikt.sz. 1/54-

44/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

   Herczeg István osztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 

úrnak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Herczeg István osztályvezető: Az előterjesztésben megpróbáltak 

számot vetni az elmúlt év feladataival kapcsolatosan, hogy az óvodák milyen fejlesztésekben 

részesültek, egyrészt dologi másrészt bérfejlesztésben. Megvizsgálták azt, hogy milyen 

gyermeklétszám várható, és ez alapján javaslatot tettek álláshelyekre illetve az indítandó 

csoportokra. Az indítandó csoportok száma 102, ehhez 394 álláshely lett hozzárendelve. Az 
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elmúlt időszakban már volt szó arról, hogy Újpalotán az óvodák kihasználtságán el kell 

gondolkodni, lehet-e valamilyen más struktúrában is ezt a feladatot ellátni.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy az 

előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság 

csak megtárgyalásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztést.  

 

 

KKESB 28/2014. (II.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a 2014/2015-

ös óvodai nevelési év előkészítéséről” szóló előterjesztést, melyet megtárgyalásra javasol a 

képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. február 26., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  

 

 

9. Előterjesztés a Hartyán-Árendás Összevont Óvoda és az AST Szabadidő 

Sportegyesület között létrejövő bérleti szerződés jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-

34/2014. sz. anyag)        

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

   Herczeg István osztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 

úrnak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Herczeg István osztályvezető: A vagyonrendelet alapján el kellett 

készíteni a szerződés tervezetet, mert meghaladja a bérleti díj összege az évi egymillió 

forintot.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy az 

előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztést.  

 

KKESB 29/2014. (II.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a Hartyán-

Árendás Összevont Óvoda és az AST Szabadidő Sportegyesület között létrejövő bérleti 

szerződés jóváhagyásáról” szóló előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra 

javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. február 26., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
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10. Előterjesztés a Magyar Labdarúgó Szövetséggel műfüves futballpálya tárgyában 

megkötött együttműködési megállapodások módosításáról (Ikt.sz. 1/54-36/2014. 

sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

  Herczeg István osztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 

úrnak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Herczeg István osztályvezető: Az MLSZ megkeresésére 

felülvizsgálatra került az együttműködési megállapodás az összes műfüves pálya tekintetében. 

Egy pontban kért változtatást az Magyar Labdarugó Szövetség, ez az Önkormányzat számára 

kedvező és nincs akadálya. A 3. sz. melléklet tartalmazza az eredeti 14. pontot. 

  

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy az 

előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs.  Javasolja, hogy a 

bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztést.  

 

KKESB 30/2014. (II.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a Magyar 

Labdarúgó Szövetséggel műfüves futballpálya tárgyában megkötött együttműködési 

megállapodások módosításáról” szóló előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra 

javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. február 26., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  

 

 

11. Előterjesztés a 2014. március 15-i önkormányzati rendezvények programjáról 

(Ikt.sz. 1/207-16/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő : László Tamás polgármester 

Tajti Réka rendezvényszervező 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót Tajti Réka 

rendezvényszervezőnek, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Tajti Réka rendezvényszervező: Hagyományokhoz híven idén is 

megszervezésre kerül a március 15-i kerületi kiemelt rendezvények közül a nemzeti ünnepek 

közül a március 15-ei ünnepség. Idén is három helyszín lesz, ezzel mindhárom kerületrészt 

meg kívánják szólítani, és elérni azt, hogy a kerület lakossága a lakóhelyéhez közel is tudjon 

ünnepelni. Idén is hagyományokhoz híven az ünnepi műsorban a kerületi szervezetek, 

intézmények, tanulói civil szervezetek együttműködnek velük és részt vesznek az ünnepség 

lebonyolításában. Az előterjesztés 2. oldala tartalmazza a részletes programot.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy az 

előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Ismerteti a határozati 

javaslatot  az alábbiak szerint: „A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport 

Bizottság úgy dönt, elfogadja a 2014. március 15-i nemzeti ünnep kerületi programjait az 1-

207/16/2014. sz. előterjesztésben foglaltak szerint.” Kéri a bizottság szavazatát.  
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KKESB 31/2014. (II.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, elfogadja a 2014. 

március 15-i nemzeti ünnep kerületi programjait az 1-207/16/2014. sz. előterjesztésben 

foglaltak szerint.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. március 15. 

(Jogszabályi hivatkozás: 10/2003. (IV.1.) ök. rendelet 10. § (2) bekezdés f) pont) 

(Szavazati arány: 3 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  

 

 

12. Előterjesztés a maximális óvodai csoportlétszámok 2013/2014-es nevelési évben 

történő túllépéséről (Ikt.sz. 1/207-17/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő : László Tamás polgármester 

Herczeg István osztályvezető 
 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 

úrnak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Herczeg István osztályvezető: Az előterjesztés minden lényeges 

információt tartalmaz, így azt kiegészíteni nem kívánja, de itt is fel kívánja hívni a figyelmet 

arra, hogy az óvodás gyermekek száma stagnál, minimum 300 férőhely van szabadon.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot  

az alábbiak szerint:  

„A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy a 

2013/2014. nevelési évben: 

(1) Az Ákombákom Óvodában az alábbi csoportban és számított létszámmal engedélyezi 

a maximális létszám túllépését: 

Csoport neve: Engedélyezett létszám (fő): 

Katica csoport 26 

(2) A Molnár Viktor Óvodában az alábbi csoportokban és számított létszámmal 

engedélyezi a maximális létszám túllépését: 

Csoport neve: Engedélyezett létszám (fő): 

8-as Csoport 26 

(3) A Napsugár Óvodában az alábbi csoportban és számított létszámmal engedélyezi a 

maximális létszám túllépését: 

Csoport neve: Engedélyezett létszám (fő): 

Macis csoport 26 

(4) A Palotai Vadvirág Óvodában az alábbi csoportban és számított létszámmal 

engedélyezi a maximális létszám túllépését: 

Csoport neve: Engedélyezett létszám (fő): 

2/süni/vegyes 26 

3/cica/vegyes 28 

4/katica/vegyes 27 

Kéri a bizottság szavazatát.  
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KKESB 32/2014. (II.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság  úgy dönt, hogy a 

2013/2014. nevelési évben az Ákombákom Óvodában az alábbi csoportban és számított 

létszámmal engedélyezi a maximális létszám túllépését: 

 

Csoport neve: Engedélyezett létszám (fő): 

Katica csoport 26 
 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. február 19., intézmények értesítésére: 2014.március 5. 

(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CXC. törvény 25. § (7) bekezdés, 47.§ (7) bekezdés 4. 

mellékelt, 27/2011. (V.31.) önkormányzati rendelet 7. számú melléklet 1.6.b) pont) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  

 

KKESB 33/2014. (II.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság  úgy dönt, hogy a 

2013/2014. nevelési évben a Molnár Viktor Óvodában az alábbi csoportokban és számított 

létszámmal engedélyezi a maximális létszám túllépését: 

 

Csoport neve: Engedélyezett létszám (fő): 

8-as Csoport 26 
 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. február 19., intézmények értesítésére: 2014.március 5. 

(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CXC. törvény 25. § (7) bekezdés, 47.§ (7) bekezdés 4. 

mellékelt, 27/2011. (V.31.) önkormányzati rendelet 7. számú melléklet 1.6.b) pont) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  

 

KKESB 34/2014. (II.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság  úgy dönt, hogy a 

2013/2014. nevelési évben a Napsugár Óvodában az alábbi csoportban és számított 

létszámmal engedélyezi a maximális létszám túllépését: 

 

Csoport neve: Engedélyezett létszám (fő): 

Macis csoport 26 
 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. február 19., intézmények értesítésére: 2014.március 5. 

(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CXC. törvény 25. § (7) bekezdés, 47.§ (7) bekezdés 4. 

mellékelt, 27/2011. (V.31.) önkormányzati rendelet 7. számú melléklet 1.6.b) pont) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  

 

KKESB 35/2014. (II.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság  úgy dönt, hogy a 

2013/2014. nevelési évben a Palotai Vadvirág Óvodában az alábbi csoportban és számított 

létszámmal engedélyezi a maximális létszám túllépését: 
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Csoport neve: Engedélyezett létszám (fő): 

2/süni/vegyes 26 

3/cica/vegyes 28 

4/katica/vegyes 27 
 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. február 19., intézmények értesítésére: 2014.március 5. 

(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CXC. törvény 25. § (7) bekezdés, 47.§ (7) bekezdés 4. 

mellékelt, 27/2011. (V.31.) önkormányzati rendelet 7. számú melléklet 1.6.b) pont) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  

 

 

Egyebek 

 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a közérdekű bejelentéseket, 

észrevételeket, információkat. 

 

   Tajti Réka rendezvényszervező: Március 14-én az Örmény 

Nemzetiségi Önkormányzat 11 órától a Kiss Ernő emléktáblánál idén is megemlékezést 

szervez a Hartyán Iskolával együttműködve. A meghívókat természetesen időben megküldik. 

 

   Herczeg István osztályvezető. Kéri a bizottság tagjait, ha mód és 

lehetőség van rá, a jövő héten tartsanak rendkívüli bizottsági ülést, mert az új sportrendelet 

szerint idén január 31-ig lehetett beadni a kérvényeket a kedvezményes tornaterem illetve 

egyéb sportfelületek bérleti díját illetően. A rendelet értelmében 30 napon belül kell a 

bizottságnak döntést hoznia. Az előterjesztés elkészítése folyamatban van, a héten 

továbbításra kerül a bizottság részére.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Javasolja, hogy a bizottság a jövő 

heti képviselő-testületi ülés előtt fél órával üljön össze. Megállapítja, hogy a javaslattal a 

jelenlévők egyetértenek. Megköszöni a bizottság munkáját, a jelenlévőknek a részvételt, az 

ülést bezárja.  

  
 

K.m.f. 

 

 

           Gyurkovics Miklós  

              elnök 

 

 

 
 

A jegyzőkönyvet készítette:   Paulusz Katalin 

                             bizottsági titkár 


